
Študentsko društvo za sinološke zadeve Yuan

Aškerčeva 2

1000 LJUBLJANA

Mojstrana, 2. 10. 2016

Zapisnik rednega občnega zbora Sinološkega 
društva Yuan v akademskem letu 2016/17

Datum: nedelja, 2. 10. od 15.30 – 17.10

Kraj: sejna soba Slovenskega planinskega muzeja, Mojstrana

Udeleženci:

Člani (4/23 aktivnih članov): Severin Lorenčič, Bine Kavčič, Urban Marčič, Matej Zima

Gost: Denis Curalovič

Zaradi nesklepčnosti smo občni zbor prestavili za 15 minut, ko je bila prisotna vsaj 1/3 članov.

Delovno predsedstvo: predsednik občnega zbora Matej Zima, člana (overovatelja) Urban 
Marčič, Severin Lorenčič

Zapisnikar: Luka Furjan

Dnevni red:

1. Potrditev dnevnega reda in izvolitev delovnega predsedstva občnega zbora

2. Prevajanje del Wang Huija

3. Častno članstvo

4. Sprememba logotipa

5. Poročilo o preteklih aktivnostih v akademskem letu 2015/16

6. Pričakovane aktivnosti v akademskem letu 2016/17

7. Sodelovanje z ostalimi društvi in organizacijami (Društvo študentov koreanistike, 
Touhou, AŠ, ŠSFF, ŠOFF,…)

8. Spletna stran in uredništvo

9. Tekoče zadeve v zvezi s statutom

10. Inventura

11. Volitve organov društva

12. Razno



1. Potrditev dnevnega reda in izvolitev delovnega predsedstva občnega 
zbora

Druga točka se v primeru, da se kdo pridruži, prestavi na konec, če ne, se prestavi na naslednji 
sestanek. Točko v zvezi s statutom se prestavi na naslednji sestanek.

Predsednik trenutnega občnega zbora bo Matej Zima, Severin overovatelj zapisnika in Luka 
Furjan zapisnikar. Dnevni red tako potrjen.

2. Prevajanje del Wang Huija

Točka se zaradi nepredvidene odsotnosti prevajalcev prestavi na dnevni red naslednjega 
sestanka, ki bo predvidoma v petek, 7.10.

3. Častno članstvo

Po brskanju po arhivih je bilo ugotovljeno, da je Wang Huiqin častna članica že kar nekaj let. 
Tako je prišlo tudi do ideje o novem logotipu (več v naslednji točki). Častna članica je tudi 
Nataša Vampelj Suhadolnik. O statusu Andreje Lampret bomo rešili po korespondenci z njo. 
Predvsem zato, da se predlaga njo za senatorko, čeprav se sestanka ni udeležila. 

Danes se je v naše društvo vključil tudi upokojeni profesor Mitja Saje, ki je tudi udeleženec vseh 
naših dogodkov. Takoj danes se mu po plačilu članarine doda naziv častnega člana.

4. Sprememba logotipa

Izvedli smo natečaj, na katerem smo prejeli tri predloge. Po pregledu predlogov smo za 
najprimernejšega določili predlog Aleše Čuk Antičevič. Wang Huiqin je po pogovoru o častnem 
članstvu kontaktirala Zhao Wenjieja, kitajskega umetnika, ki je izdelal žig, nato pa sta se ga 
predsednik Matej Zima skupaj z Alešo še odločila nadgraditi. V takšni obliki smo si ga ogledali in 
potrdili.

5. Poročilo o preteklih aktivnostih v akademskem letu 2015/16

Novembra smo skupaj s koreanisti pripravili serijo čajank in decembra brucovanje v Gromki. 
Kasneje so se do marca aktivnosti polegle, saj smo bili člani društva aktivni pri pripravi sejma 
akademske knjige Liber.ac. Junija je bil organiziran piknik z novim imenom Sajetijada. Včerajšnji 
simpozij je uspel. 

Pri tej točki se je v prostor prišel zahvaliti tudi g. Matjaž Podlipnik ter izrazil zahvalo za 
sodelovanje, prav tako pa podal pobudo za sodelovanje v prihodnje. Izpostavljena je bila ideja o 
delavnicah za prilagajanje lokalnega turizma skupinam iz vzhodne Azije. Te ideje bi v 
naslednjem letu izvedli pod predsedstvom Luka Furjana. Sledila je še zahvala z naše strani. 



6. Pričakovane aktivnosti v akademskem letu 2016/17

Trenutni predsednik društva Matej Zima odhaja na Kitajsko, vendar se javlja za tajnika na 
daljavo. Prisotni na pričujočem občnem zboru bomo predvidoma tvorili jedro društva. 
Brucovanje je letos v domeni koreanistov, vendar je sodelovanje z njimi zaželjeno. Pretekle 
aktivnosti bi v naslednjem letu obdržali in kjer se da tudi izboljšali. Ves trud bo vložen v sekcijo 
turizma, saj je v tem času več kot očitno, da se na tem področju zaposluje vedno več sinologov, 
prav tako pa to postaja interesno območje čedalje več slovenskih podjetij.

Naj bi se šlo v to smer, da študentje za dogodke plačujejo več, če niso člani.

Sinološko društvo dobiva pomembno vlogo pri nadaljevanju. Tako je bilo po daljšem premisleku 
določeno, da se članarina za študente s 5€ dvigne na 10€.

7. Sodelovanje z ostalimi društvi in organizacijami (Društvo
študentov koreanistike, Touhou, AŠ, ŠSFF, ŠOFF,...)

Pri sodelovanju s Touhouom je sicer prišlo do nekih manjših problemov saj med drugim niso del 
Filozofske fakultete in tako pride do zapletov pri naročilnicah. Najbolje bi bilo, da bi se 
ustanovilo društvo študentov japonologije oziroma morda kot del koreanističnega društva. To bi 
bilo dobro z večih strani, denimo tudi zaradi oddelčnega sodelovanja. Letos je na ŠOFF volitvah 
prisotna Združena lista študentskih društev, katere kandidat je tudi član Urban Marčič. Volitve v 
ŠOFF bojo potekale oktobra. Poudarjeno je bilo, da se ŠOFF sredstva zdijo v primerjavi s ŠSFF 
marginalna in glede na vloženo delo praktično neuporabna. Prihaja tudi do komplikacij 
birokratske narave.

Morda je za razmislit o medoddelčnih dogodkih, kak tematski večer, saj se za meddodelčno 
sodelovanje pri prijavi projekta dobi več točk in s tem tudi končno več sredstev. 

Sodelovati moramo s tistimi, ki so v interesu društva, zato je bilo izpostavljeno, da so študenti 
oddelka za sinologijo na Dunaju bili pripravljeni sodelovati z nami. Kot kontaktna oseba se je 
javil Urban Marčič.

Promocijskega materiala žal ni bilo, saj Aleši ni uspelo tega logotipa izvest do 1.10.

8. Spletna stran in uredništvo

Spletna stran Filozofske fakultete bo spremenjena, stran AŠ pa bo narejena na isti platformi kot 
fakultetna.

PR je pod predsednikom, predlagani severin za slovenščino, su ping za kit. In neja štrukelj za 
angleščino.



Spletno stran (www.sino.si) imamo postavljeno, imamo logotip, vendar potrebujemo urednike. 
Izpostavljeno je bilo, da je uredništvo odgovorna naloga. Če se le da, naj bo stran v celoti 
trojezična – angleščina, slovenščina in poenostavljena kitajščina. PRovci zraven še uredniki.

Spletno stran dela večinoma Jošt Švab, tako da trenutna verzija še ni končna.

9. Tekoče zadeve v zvezi s statutom

Točka se prestavi na naslednji sestanek.

10. Inventura

Točka se prestavi na naslednji sestanek. Zaenkrat stvari pobere Urban.

11. Volitve organov društva

Luka Furjan je predlagan za predsednika, Urban Marčič za podpredsednika. Matej Zima 
kandidira za tajnika, Andreja Lampret za senatorko. Severin Lorenčič je zaslužen za odnose z 
javnostmi, Su Ping za kitajski del.

12. Razno

Podan predlog o zamenjavi računa z NLB na banko Unicredit.

Delovno predsedstvo:

Predsednik delovnega predsedstva:

Matej Zima

Overovatelja zapisnika:

Severin Lorenčič

Urban Marčič

Zapisnik:

Luka Furjan

http://www.sino.si/

